
Referat af Bestyrelsesmøde afholdt torsdag 12/10-2023

Deltagere - Rie, Jakob, Kresten, Anders og Eva (referent).

1. Mægling i skelkonflikt
Bestyrelsen har mæglet i en skelkonflikt, og der er truffet en aftale.

2. Status på fælleshuset
Selve opførelsen af fælleshuset er så godt som færdig. Der mangler pt. at blive etableret terrasse
og tagrendeafløb. Derudover skal ovnen monteres.

Desuden er der ved at blive monteret et nøglesystem. Medlemmer af haveforeningen får udleveret
en brik, der fungerer som nøgle til huset. Indtil systemet er klar, kan nøgle lånes hos foreningens
nøgleholder: Anita have 31.

Huset er forberedt til etablering af et udekøkken. Det er dog noget vi selv skal bygge. Der arbejdes
i øjeblikket bl.a.på at finde en egnet brugt stålbordplade. Bænk, opbevaringsplads, flisebelægning,
bytteskur, loftslamper, beplantning er eksempler på andre opgaver der også arbejdes på. Det er
planen at afholde en eller flere arbejdsweekender til foråret for at få huset gjort lækkert og
funktionelt.

3. Forhandlinger om haveleje
Bestyrelsen har deltaget i et møde med advokaten og de øvrige foreninger, han forhandler for. Det
drejer sig om Frederikshøj, Mozart, Ny Kgs Enghave og Trekanten. Det blev besluttet at forhandle i
fællesskab for at stå stærkere overfor kommunen. Der var enighed om, at foreningerne deler
advokatudgifterne efter foreningens størrelse. Næste forhandling med kommunen er d. 23.
oktober. Repræsentanter for de 5 haveforeninger + advokaten deltager.

Næste møde:
Afholdes torsdag d. 16. November kl 19 hos Eva, have 88

Med venlig hilsen
Bestyrelsen


